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گروه خبر // مدیرکل امور مالیاتی اســتان هرمزگان گفت : با توجه به 
اســتقبال مودیان مالیاتی از تسهیلات بخشودگی جرایم به مناسبت 
گرامیداشت دهه مبارک فجر و به منظور تکریم مودیان مالیاتی، مهلت 

بخشودگی جرایم مالیاتی تا پایان سال تمدید شد . 
    به گزارش خبرنگار دریا ، رضا آخوندزاده مدیر کل امورمالیاتی استان، 
با اعلام این خبر گفت: با توجه به اســتقبال مودیان مالیاتی از شرایط ویژه 
بخشــودگی جرایم مالیاتی در نظر گرفته شده به مناسبت گرامیداشت دهه 
مبارک فجر و در راســتای تکریم مودیان محترم مالیاتی، حمایت از ادامه 
فعالیت واحدهای کســب وکار و کمک به رونق تولید، مهلت اســتفاده از 

این تســهیلات از سوی رئیس کل ســازمان امور مالیاتی کشور تا  پایان 
سال جاری تمدید شده است.وی با اشاره به بهره مندی بسیاری از مودیان 
مالیاتی از تسهیلات مذکور، تصریح کرد: اشخاص حقیقی تا دو میلیارد ریال 
 و اشــخاص حقوقی تا سه میلیارد ریال مشمول بخشودگی جرائم مالیاتی 
می شــوند.مدیرکل امور مالیاتی اســتان هرمزگان در پایــان تاکیدکرد: 
مودیانی که بر اساس فراخوان های انجام شده ملزم به صدور صورتحساب 
الکترونیکی موضوع قانون پایانه های فروشگاهی و سامانه مودیان شده اند، 
مادامی که نسبت به صدور صورتحساب الکترونیکی اقدام ننمایند ، مشمول 

مفاد این بخشنامه نخواهند بود .
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 اشخاص حقیقی تا دو میلیارد ریال و اشخاص حقوقی تا سه میلیارد ریال مشمول بخشودگی جرائم مالیاتی می شوند

 مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان خبر داد

تمدید مهلت بخشودگی 
جرایم مالیاتی تا پایان سال

روزنامه منطقه جنوب کشور

گروه خبر // یعقوب دبیری نژاد عضو 
شورای شهر بندرعباس در هفتادمین 
جلسه این شورا با گلایه از کارشکنی 
محلات  از  سرکشــی  و  بازدیدها  در 
اکثریت  گفت:  شــهر  فرسوده   بافت 
شــرکت کنندگان در راهپیمایی 22 
بهمن امسال ، اقشار ضعیفی از مردم 
بودند که بر خلاف قشر مرفه جامعه از 
 تورم و گرانی و نامدیریتی ها بیشترین 
آســیب را دیده اند، اما با تحمل همه 
ناملایمتی ها صادقانه پای آرمان های 
انقلاب و نظام ایســتاده اند، تا بازهم 
بازیچه  انتخابات  داغ  در شــب های 
برخی سیاسیون گردند که هر  دست 
چهارســال یکبار و فقط برای بدست 
آوردن رای ایــن مردم ســاده دل، 
خودشان را در میان آنان به آب و آتش 
می زنند و فریاد وا اسفا سر می دهند .

  وی بیان کرد  : لــذا از روز اول اعلام 
نتایج انتخابــات تا به امــروز خودرا 
 موظف به حضور در میان مردم محلات 
حاشــیه ای دانســته و تا آخرین روز 
 مســئولیت نیز بــر این عهــد خواهم 
 بــود.  عضو شــورای شــهر در ادامه 
 گفــت  : بر همیــن اســاس و در پی 
 گلایــه مندی هــای اهالــی دو محله 

بهشت زهرا و تپه الله اکبر ، هفته گذشته به 
اهالی این دو محله وعده حضور به اتفاق 
همکاران شورا و پیگیری مشکلات این 
دو محله را دادم و زمان آنرا نیز بر اساس 
برنامه زمابندی جلســات شورا، ساعت 
15 روز یکشــنبه اعلام نموده تا بعد از 
جلسه روز یکشنبه که می بایست ساعت 
ده صبح برگزار می شد، به اتفاق جمعی از 
همکاران، شهردار و مدیران دستگاه های 
اجرایی خدمت رسان در جمع مردم این 
محلات حضور بیابیم که متاسفانه پس از 
ارسال دعوت نامه به جمعی از همکاران، 
ریاســت شورای شهر با علم و اطلاع از 
هماهنگی های انجام شده قبلی و انتظار 
مردم محله ، طی اقدامی غیر اخلاقی و 
کاملا ناگهانی دقیقا برای همان ساعت به 
بهانه بررسی بودجه اعلام جلسه نموده 
و شــهردار را ضمن منع حضور در این 
بازدید از قبل هماهنگ شــده، ملزم به 
حضور در نشســت ناگهانی و خارج از 
ساعت معمول جلسات شورا نمود. اما 
توضیحی ندادند چطور این اولویت، ظرف 
دو روز رفع شده و در جلسه امروز شورا 
هیچ ردی از رسیدگی به بودجه نیست؟  
دبیری نژاد افزود: پس واضح است نیتی 
جز سنگ اندازی برای ممانعت از حضور 
در میان مردم این دو محله وجود نداشت، 
متاسفانه برخی اعضای مدعی در شورای 
شهر چه از ادوار قبل و چه در دوره فعلی 
اعتقادی به همراهی با اعضا و حضور در 
میان مردم محلات محروم شهر ندارند و با 
همان نگاه متکبرانه، اقدام به ایجاد نفاق در 
میان اعضا نمودند تا از اختلافات داخلی 
میان اعضای جوان شورا برای خود نمدی 
فراهم نموده و کلاه کاندیداتوری انتخابات 

مجلس بدوزند.  از این افراد سوال دارم 
که اگر خودتــان اعتقادی به حضور در 
میــان مردم کوچه و بــازار ندارید چرا 
برای حضور سایر اعضای شورا در میان 
مردم سنگ اندازی می کنید؟ وی گفت 
قبلا نیز نسبت به آفت نگاه انتخاباتی به 
شورا و شــهرداری بندرعباس ، هشدار 
دادم و با نزدیک شدن به موعد انتخابات 
مجلس نیز هر روز شــاهد حربه هاي 
جدید برخی از این کاندیداها هستیم که 
حاضرند به هر قیمتی وجدان را به زیر پا 
گذاشته با ظاهر اخلاق مدارانه و به زعم 
خودشان پاکدستانه سعی در فریب مردم 
و افکار عمومی نمایند. عضو شــورای 
شهر بندرعباس افزود: بارها تذکر داده ام 
و بازهم تذکر می دهم، رئیس شورا طبق 
ماده )18( آئین نامه داخلی شورا، موظف 
است حداقل یک هفته قبل از جلسات 
دســتور کار را جهت بحث و بررســی 
کارشناسی در اختیار اعضا قراردهد یک 
هفته مقرر در قانون کجا و اطلاع رسانی 

دو ساعت قبل از جلسه کجا؟!
  دبیری نژاد عنوان کرد :  از بی برنامگی 
و بی نظمی در اداره امور شورا، همین بس 
که از هفتاد جلسه شورا تنها در سه جلسه 
آئین نامه داخلی رعایت شده است ، در 
جلســه روز یکشنبه، رئیس شورا آنقدر 
دســتپاچه بوده که دوساعت قبل اعلام 
می کند قصد برگزاری جلســه دارد. این 
حجم از بی برنامگی در اداره جلســات 
را هیچ کجا ســراغ نــدارم. وی با بیان 
اینکه توقع داشتم بعد از یکسال و نیم از 
شروع شورا برخی افراد فهمیده باشند در 
امور مردم ، بنده ملاحظه هیچ شخص و 
حزب و جناحی را نخواهم کرد گفت: هر 

کارشکني را به اطلاع مردم خواهم رساند 
و خدا را شاکرم طی یکسال و نیم از عمر 
شــورا هرگز خود را آلوده زد و بندهای 
مرسوم آنان ننمودم، که گواه این مدعا نیز 
در نتایج انتخابات اعضای کمیسیون های 
شورا و مهره چینی های از قبل تعیین شده 
بود که بر همه شهروندان آشکار شد. وی 
افزود :با عنایت به نزدیک شدن توطئه ای 
جدید برای ایجاد تنش در شــهرداری و 
متوقف نمودن روند پروژه های زیربنایی 
و در تنگنای بیشــتر قراردادن معیشت 
پرســنل ، عده ای قصد دارند برخلاف 
سایر شوراهای کشــور سقف بودجه را 
کاهش دهند، که در آینــده ای نزدیک 
جزئیات، استدلال و مراحل این دسیسه 
جدید را به اطلاع همشــهریانم خواهم 
رســاند. دبیری نژاد گفت : اما به همین 
امر بســنده می کنم که موضوع جلسه 
ناگهانی روز یکشــنبه مورد درخواست 
رئیس شــورا با شهردار، کم کردن سقف 
بودجه شــهرداری بوده اســت.وی در 
 پایان گفت : از آن بدتر برخی از مدعیان 
مــردم داری و قانونمداری از شــهردار 
درخواســت کرده اند تا برخلاف رویه 
قانونی رسیدگی به لایحه بودجه، کاهش 
سقف بودجه توسط شورا انجام نشود و 
خود شــهردار آن را کم کند، ضمن آنکه 
شهردار را از رســانه ای شدن موضوع 
منع نموده اند. خوب اگر کارتان درست 
 است چرا خودتان در شورا بودجه را کم 
نمی کنید؟ چرا از رسانه ای شدن آن واهمه 
دارید؟ مگر شما مدعی شفافیت نبودید ؟ 
پس چه شد آن همه ادعای پاکی و صداقت 
 و شــفافیت با مردم؟ خودتان را مسخره 

کرده اید یا مردم را  ؟

یعقوب دبیري نژاد عضو شوراي شهر بندرعباس :

مدعيان مردم داري ، مانع از حضور اعضاي شورا 
در محلات حاشيه اي مي شوند

معاون استاندار هرمزگان  خبر داد 
هرمزگان میزبان سیزدهمین جشنواره ملی تئاتر کودک 

و نوجوان و نمایش عروسکی رضوی  

آغاز تعمیرات اساسی فاز یک 
پالایشگاه ستاره خلیج فارس

تدارک ۱۱ هزار شناور تفریحی 
برای سفرهای نوروز

2

2

2

2 ریگ به کفش کدام مدیران است؟

استاندار هرمزگان در دیدار با سفیر ایران در قزاقستان : 

آمادگی برای جذب سرمایه گذاران قزاقستانی در هرمزگان وجود دارد 
صفحه 2 را بخوانید

  گروه خبر // طی مراســمی با حضور اســتاندار 
هرمزگان طرح توسعه شرکت صبافولاد خلیج فارس 

آغاز شد . 
  به گــزارش خبرنــگار دریا ؛  طی مراســمی با 
حضــور مهدی دوســتی، نماینده عالــی دولت در 
استان هرمزگان، نعمت الله ترکی مدیرعامل صندوق 
بازنشستگی کشــوری و جمعی از مدیران صنعتی، 
عملیات اجرایی واحد احیای مگامدول شــماره ۲ 
صبافولاد خلیج فارس، ذیل طرح توسعه این مجموعه 
فولادسازی آغاز شد.این پروژه بنا است ظرفیت تولید  
1.۷۶ میلیون تن بریکت گرم در سال را به مجموعه 
صبافولاد خلیج فارس اضافه کنــد که در زمینی به 
مساحت 1۰ هکتار در مدت ۲۴ ماه احداث خواهد 

شد و برای ۴۰۰ نفر اشتغال مستقیم و 5 هزار اشتغال 
غیر مســتقیم به همراه خواهد داشت. مهدی دوستی 
استاندار هرمزگان در حاشیه این آیین در  نشست با 
مدیران و مسئولان شرکت صبافولاد خلیج فارس که با 
حضور نعمت الله ترکی مدیرعامل صندوق بازنشستگی 
کشوری برگزار شد، مدیران توسعه گرا را ظرفیتی مهم 
برای کشور خواند و گفت: اهدافی که در برنامه های 
توســعه ای گنجانده می شوند به نوعی میثاق ملی به 
شمار می آید و از این بابت وقتی می گوییم می خواهیم 
در تولید یک محصول به یک چشم اندازی دست پیدا 

کنیم بایست تلاش کنیم تا محقق شود.
  وی تاکید کــرد: در صنعت فولاد، توقف توســعه 
با بهانــه ی محدودیت های انرژی منطقی نیســت 

چرا که کمتــر از 5 درصد مصرف انــرژی در این 
حوزه اســت ضمــن اینکــه تاکید داریم توســعه 
بایــد به صــورت هماهنگ پیش برود و توســعه 
 صنعت کشتی سازی، خودروســازی، لوازم خانگی 
و ... بدون توجه به توسعه فولاد امکان پذیر نخواهد 
بود.مهندس دوستی تصریح کرد: امروز دیگر بهانه ی 
ناتوانی تامین مواد اولیه  منطقی نیست چرا که مزیت 
ویژه  ی هرمزگان این اســت که حتی اگر بر ظرفیت 
معادن داخل و حفاری های جدید نیز حساب نکنیم 
می توانیم با تکیــه بر ظرفیت بنادر مانند چینی ها به 
هر میزان ســنگ آهن که نیاز صنعت فولاد اســت 
وارد کنیم و توسعه را سرعت ببخشیم. نماینده عالی 
دولت در اســتان هرمزگان، با بیــان اینکه به زودی 
خبرهای خوبــی در حوزه اکتشــافات نفت و گاز 
استان هرمزگان خواهیم شــنید، گفت: رفع نگرانی 
برای تامین آب مورد نیاز صنعت فولاد  دیگر مزیت 
هرمزگان است . وی با تاکید بر لزوم تولید محصول 
 منطبق با بازار صــادرات، گریزی به اهمیت تربیت 
نیروی انسانی مورد نیاز صنعت فولاد در استان نیز زد 
و خاطرنشان کرد: هنرستان تخصصی  فولاد ظرفیت  
عظیمی برای کادرسازی آینده ی صنعت فولاد است و 
نشان می دهد که جمهوری اسلامی ایران در حکمرانی 
به بلوغ رســیده است از این رو لازم است مجموعه 
صبافولاد خلیج فارس نیز در بحث آموزش و تامین 
محتوای درسی هنرستان فولاد مشارکت داشته باشد .

با حضور استاندار هرمزگان : 

طرح توسعه شرکت صبافولاد خلیج فارس آغاز شد 

 گروه خبر // ابراهیــم مرادیان مدیرکل دیوان 
محاسبات استان هرمزگان از ایزوایکو بازدید و با 

مدیرعامل این مجتمع صنعتی دیدار کرد .
   بــه گزارش خبرنگاردریا ؛  دکتر ابراهیم مرادیان 
مدیرکل دیوان محاســبات اســتان هرمزگان طی 
حضــور در مجموعه ایزوایکو بــا مدیرعامل این 

مجتمع صنعتی دیدار و نشستی مشترک برگزار کرد.
گفتنی است مرادیان در جریان این نشست و گزارش 
ارائه شده توسط مدیر عامل ضمن ابراز رضایت از 
روند رو به رشد و پیشرفت ایزوایکو در سال جاری 
از برنامه های تیم مدیریتی ایزوایکو  حمایت کرده 
و عنوان داشت دیوان محاسبات در خصوص رفع 

چالشهای پیش رو در جریان پروژه های مختلف 
همواره در کنار این مجتمع ودیگر صنایع اســتان 
است.در پایان این نشست مدیرکل دیوان محاسبات 
استان به همراه مدیرعامل ایزوایکو از بخش های 
مختلف این مجتمع و پروژه های درحال اجرا  دیدن 

کردند .

بازدید مدیرکل دیوان محاسبات هرمزگان از ایزوایکو 

آبا بتن ساحل                    
تولید و عرضه بتن آماده

دفترمرکزی :32212828 -32212929
کارخانه :32561030-31
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 آتش از بین برنده مواد آلی خاک می باشد  
بجای آتش زدن پسماندهای کشاورزی آنها را دفن کنیم 

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

  گروه خبر //  دکتر احســان کامرانی در جلســه ستاد 
برگزاری سیزدهیم جشنواره ملی تئاتر کودک و نوجوان و 
نمایش عروسکی رضوی، عنوان کرد: استان هرمزگان پس 
از چند ســال وقفه میزبان جشنواره مهم ملی تئاتر کودک 
و نوجوان و نمایش های عروســکی رضوی اســت . به 
گزارش خبرنگار دریا ؛ وی در همین خصوص، خاطرنشان 
کرد: ســیزدهمین جشــنواره ملی تئاتر کودک و نوجوان 
رضوی با حضور 1۰ گروه نمایشــی از سراسر هرمزگان 
در بندرعباس برگزار می شــود.معاون سیاسی، امنیتی و 
اجتماعی استانداری هرمزگان، خاطرنشان کرد: همزمان با 
برگزاری سیزدهمین جشنواره ملی تئاتر کودک و نوجوان 
و نمایش عروســکی رضوی 1۲۰ هنرمند بنام کشور به 
هرمزگان می آیند.کامرانی، تصریح کرد: این جشنواره فاخر 
از ششم تا نهم اسفندماه به مدت چهار روز در بندرعباس 
برگزار می گردد.وی با اشاره به اهمیت برگزاری جشنواره 
تئاتر رضوی در استان، گفت: برگزاری سیزدهمین جشنواره 
ملی تئاتر کودک و نوجوان و نمایش عروسکی رضوی به 
عنوان یک کار فرهنگی فاخــر برگزاری آن پس از چند 
سال وقفه برای جامعه هدف از اهمیت بسزایی برخوردار 
اســت.معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری 
 هرمــزگان، افزود: هزینه کردن در حــوزه های فرهنگی 
 هدر رفت منابع نیست بلکه سرمایه گذاری بر روی پرورش 
نســل های آینده جامعه است که آثار آن ملموس خواهد 
شــد.وی تصریح کرد: بعضي از فعالیت های فرهنگی در 
کشــور در ایام کرونا تعطیل گردید که آسیب های جدی 
به همراه داشــت و ضروری است با کار جهادی خلاهای 
ایجاد شده مرتفع گردد.کامرانی با تاکید بر همکاری کلیه 
دســتگاه های اجرایی و نهادهای ذیربــط در برگزاری 
سیزدهمین جشنواره ملی تئاتر کودک و نوجوان رضوی 
 و نمایش عروسکی به میزبانی استان، خاطرنشان کرد: کلیه 
دســتگاه های اجرایی و نهادها و شرکت ها در گسترش 
فعالیت های فرهنگی ســالم و فاخر در جامعه مسئولیت 
دارند و ضروری اســت اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
استان را در برگزاری شایسته این رویداد مهم ملی کمک 

کرد .

گروه خبر //  مهدی دوستی استاندار هرمزگان 
با دکتر علی اکبر جوکار سفیر جمهوری اسلامی 
ایران در قزاقستان دیدار و در خصوص مسائل 

مختلف به گفت وگو پرداخت . 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ مهندس دوســتی 
 در این دیدار با تاکید بر اینکه استان هرمزگان با 
دارا بــودن موقعیت ویژه و اســتراتژیک آماده 
جذب سرمایه گذاران قزاقســتان است، گفت: 
 در هرمــزگان آمادگــی کامل  برای تســهیل 
سرمایه گذاری  برای فعالان اقتصادی این کشور و 
تخصیص زمین به سرمایه گذاران کشور قزاقستان 
وجود دارد. وی هدف از این کار را جذب سرمایه 
و برقراری ارتباط میان فعالان اقتصادی استان با 

کشور قزاقستان دانست و افزود: از طرفی هم به 
دنبال این هستیم در ازای زمین های تخصیصی به 
سرمایه گذاران قزاقستانی، در آن کشور نیز زمینه 
فعالیت سرمایه گذاران و اعضای اتاق بازرگانی 
استان هرمزگان نیز فراهم و زمین مورد نیازشان 
تامین شود. استاندار هرمزگان گفت: با توجه به 
سابقه کشور قزاقستان در حوزه برداشت آب از 
دریا و نمک زدایــی، فرصت بهره گیری از این 
تکنولوژی  و همکاری دو جانبه نیز وجود دارد. 
مهندس دوستی با تاکید بر ظرفیت های کشاورزی 
هرمزگان اظهار داشت: سالانه حجم قابل توجهی 
از محصولات کشاورزی در استان تولید می شود 
که درصورت وجود بازار مصرف در قزاقســتان 

آمادگی صــادرات محصولات کشــاورزی را 
داریم.علی اکبر جوکار، سفیر جمهوری اسلامی 
ایران در قزاقســتان نیز در این دیدار با اشاره به 
برنامه های سفر خود به هرمزگان گفت: فعالیت 
اقتصادی استان های مختلف با کشور قزاقستان در 
حال انجام می باشد و زمینه های مختلف برای 
فعالان اقتصادی در دو کشــور نیز فراهم شــده 
است. وی با اشاره به جایگاه ویژه هرمزگان در 
ارتباطات اقتصادی، از هرمزگان به عنوان استانی 
که می تواند مرکز همکاری دو جانبه میان ایران و 
قزاقستان باشد یاد کرد و افزود: اولویت قزاقستان 
حمل و نقل، ترانزیت و ســوآپ نفت است که 
هرمزگان می تواند در این زمینه نقش آفرینی کند. 

سفیر ایران در قزاقستان اظهار داشت: در حوزه 
گردشگری و جذب توریست همچنین مباحث 
علمی و دانشــگاهی نیز می تــوان با محوریت 
هرمزگان کارهای خوبی در حوزه توسعه روابط 
دوجانبه انجام داد.وی با اشاره به اینکه قزاقستان 
در حال توسعه و ثروتمند شدن است، گفت: در 
حوزه یافتن بازار هدف محصولات کشــاورزی 
هم می توان میزان مراودات با کشــور قزاقستان 
را بــا محوریت هرمزگان افزایــش داد. جوکار 
 افزود: آمادگی کامل برای تسهیل امور مرتبط با 
جذب سرمایه و توسعه ارتباط میان کشورهای 
 ایران و قزاقســتان وجــود دارد و در این زمینه 
برنامه  ریزی های مناسبی صورت گرفته است . 

استاندار هرمزگان در دیدار با سفیر ایران در قزاقستان : 

آمادگی برای جذب سرمایه گذاران قزاقستانی در هرمزگان وجود دارد 

پشت پرده سیاست 

  
علیزاده، عضو هیئت رئیسه کمیسیون امنیت ملی اظهار کرد: امیرعبداللهیان در 
جلسه کمیسیون درباره مذاکرات هسته ای گفت که مقامات عمانی به تازگی 
بارهــا تمایل خود را برای ایفای نقش میانجی گری بین ایران و آمریکا و به 
ســرانجام رساندن مذاکرات هسته ای اعلام کرده اند.  در همین زمینه، پادشاه 
این کشــور اعلام کرده که در تلاش است با پیام هایی که میان مقامات ایران 
و آمریکا تبادل می کند، در آینده ای نزدیک و با خبری خوش به ایران ســفر 
کند.وی افزود : اتفاق دیگری که در ارتباط با مســائل پولی و بانکی افتاده، 
ورود بانک مرکزی قطر به مناقشــه ایران و آمریکا و ایفای نقش واسطه در 
این حوزه است.  در همین چارچوب مذاکرات غیرمستقیمی میان خزانه داری 
آمریکا و بانک مرکزی ایران به واسطه بانک مرکزی قطر در جریان است. اما 
تداوم اظهارنظرهای بدبینانه و منفی گرایانه »جوزف بورل« مسئول سیاست 
خارجی اتحادیه اروپا درباره برجام، که این روزها به نقش منفی اصلی سریال 
کارشکنی های غرب در احیای توافق هسته ای تبدیل شده، با واکنش دیپلمات 
ارشد روس همراه شد. »میخائیل اولیانوف« نماینده روسیه در سازمان های 
بین المللی مستقر در وین درصفحه توئیتر خود نوشت: »خیر، با توجه به این 
که تمام مشارکت کنندگان در مذاکرات وین حول برجام اراده سیاسی لازم را 
دارند، پس هنوز امکان آن وجود دارد.«  وی درباره بن بســت کنونی پیش 
روی مذاکرات رفع تحریم های ایران در وین توضیح داد: »متاســفانه مسئله 
اکنون این نیســت؛ بلکه این است که برخی مشارکت کنندگان، موانع تصنعی 
]در مسیر مذاکرات[ ایجاد می کنند.«اولیانوف در مصاحبه با خبرگزاری روسی 
»اســپوتنیک« نیز با تأکید بر این نکته که موضوع هســته ای ایران از طریق 
دیپلماتیک و بدون تهدید باید رسیدگی شــود، ادامه داد:نگرانی کشورهای 
غربی از برنامه هســته ای ایران همچون »اشک تمساح« است. وی با اشاره 
به گزارش وبگاه »بلومبرگ« که مدعی شــده بود ایران در حال غنی سازی 
اورانیوم تا 8۴ درصد اســت، گفت که رسانه های خارجی در حال داغ کردن 
فضا در باره برنامه هسته ای ایران قبل از جلسه بعدی شورای حکام آژانس 
بین المللی انرژی اتمی هستند و احتمالاً افشاگری بلومبرگ با هدف اخلال در 
سفر آینده »رافائل گروسی« مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی به تهران 

انجام شده است .
تازه های مطبوعات

هم ميهن - توقیف روزنامه ســازندگی چه معنایــی دارد؟ فقط یک کلمه؛ 
عصبانیت.دولت عصبانی است، چون در برابر گوشت 5۰۰ هزار تومانی، دلار 
5۰ هزار تومانی و ســکه ۳۰ میلیون تومانی حرفی برای گفتن ندارد. هیئت 
نظارت بر مطبوعات برای صدور حکم توقیف سازندگی باید ابتدا شرح ماوقع 
می داد و مستندات را می گفت . سپس آن ها را با مواد قانونی تطبیق می داد 

و در صورت لزوم با طرح شکایتی پرونده را به دادگاه می فرستاد .

عقب نشينی پرچمدارتقابل با سپاه 
آلمان که جلودار اقدامات ضدایرانی اســت، تروریســتی اعلام کردن سپاه را فاقد 
 مبنای حقوقی دانست. بورل نیز گفت:صدای معترضان قوانین ما را درباره سپاه تغییر 
نمی دهد .در حالی که تظاهرات تعدادی از افراد ضد انقلاب در حاشیه نشست امنیتی 
مونیخ و همچنین در بروکسل با شعار قراردادن سپاه در فهرست تروریستی جریان 
داشت، به نظر می رسد این موضوع نمی تواند اروپایی های منفعت طلب را راضی 
کند تا کاری کنند که منافع آن ها را به خطر بیندازد یا تنش را در منطقه حساس غرب 
آسیا افزایش دهد . بر همین اساس  جوزف بورل مسئول سیاست خارجی اتحادیه 
اروپا در گفت وگو با خبرنگار بی بی سی فارسی که اصرار داشت جمله ای از این 
پیرمرد کارکشته سیاستمدار در تایید تروریستی اعلام کردن سپاه بگیرد، آب پاکی را 
 روی دســتش ریخت و گفت : این صداهای معترضان در خیابان قوانین ما را تغییر 
نمی دهد و قوانین می گویند برای قراردادن ســپاه در این فهرســت به حکم قانون 
نیاز داریم . وی ادامه داد: ما قوانینی داریم و قانون این اســت که برای این که کسی 
را در فهرست تروریســتی قراردهیم باید دادگاه حکم دهد و شما اگر درخواستی 
دارید باید طبق قانون ما عمل کنید. بورل پیشــتر نیز در حاشــیه اجلاس شورای 
وزیران خارجه اروپا گفته بود :»نمی توانید بگویید چون از شما خوشم نمی آید پس 
تروریست هستید.« همچنین »آنالنا بائربوک«، وزیر امور خارجه آلمان که این روزها 
کشورش پرچمدار ضدیت با ایران است گفت: کارشناسان آلمانی هیچ مبنای حقوقی 
برای قرار دادن سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در فهرست سازمان های به اصطلاح 
»تروریستی« اروپا پیدا نکرده اند. بائربوک بعد از نشست وزیران خارجه اتحادیه اروپا 
در بروکســل در جمع خبرنگاران گفت: »تا الان ما دلایل حقوقی در اتحادیه اروپا 
برای قرار دادن ســپاه پاسداران در فهرست سازمان های تروریستی را نداریم.« این 
در حالی است که آلمان در قلب اروپا، پرچمدار فشارها و فضاسازی های بین المللی 
علیه ایران شــده بود  و در حضور پشت پرده آمریکایی ها، تصمیم بر این داشت که 
 جلودار ابتکارات ضدایرانی در مجامع بین المللی باشد. وزارت خارجه آلمان روز 
۳۰ دی ماه هم اعلام کرده بود که قرار دادن سپاه در چنین فهرستی با موانع حقوقی 
روبه رو است.این درحالی است که کریستوفر برگر، سخنگوی وزارت خارجه آلمان 
۳۰ دی ماه در یک نشست خبری در برلین گفته بود: »موضع ما این است که چنین 
اقدامی از لحاظ سیاسی با عقل جور در می آید و وزیر خارجه مان چندین بار این 
موضوع را مورد تأکید قرار داده است.«به نظر می رسد اقدام علیه سپاه آن هم در این 
سطح که یک نهاد رسمی کشورمان به عنوان گروه تروریستی مطرح شود به سرعت 
می توانست حیات برجام را که این روزها حال و روز بدی هم دارد، به پایان برساند. 
اتفاقی که هنوز مطلوب اروپایی ها نیست و از عواقب سخت آن که می تواند خروج 
 از ان پی تی و حرکت تهران به ســمت نظامی کردن برنامه هســته ای اش باشد 
نگرانی های زیادی دارند. اما در حوزه برجام هم خبرهایی منتشــر شد،از جمله 

احتمال سفر پادشاه عمان به تهران با هدف کمک به احیای برجام . 

گروه خبر // به گفته مدیرکل امور دریایی سازمان 
بنادر و دریانوردی، طرح سفرهای دریایی نوروزی 
از 2۵ اســفندماه آغاز می شود و ۱۱ هزار فروند 
شناور تفریحی با ظرفیت مجموع ۱۸ هزار صندلی 

آماده خدمت رسانی به مسافران نوروز است . 
   مهــدی فرمهینی فراهانی با اشــاره به اقدامات 
سازمان بنادر و دریانوردی برای سفرهای نوروزی 
1۴۰۲، بیان کرد: نقش اساســی سازمان بنادر در 
حوزه ســفرهای دریایی نــوروزی ارتقای ایمنی 
و تسهیل مســافرت های دریایی است و از منظر 
اینکه اسکله  ها و پایانه های مسافری، شناورها و 
مســیرهای دریایی تردد شناورها ایمن باشد، این 
ســازمان اقدامات چشمگیر و برنامه ریزی  شده به  

عمل آورده است.وی ادامه داد: در این مدت ستاد 
تسهیل ســفرهای دریایی نوروزی را با حضور و 
همکاری ارگان های ذی ربط کشــوری و لشکری 
دخیل در حــوزه ارتقا ایمنی ســفرهای دریایی 
تشــکیل دادیم و نسبت به ابلاغ شرح وظایف این 
ارگان ها به منظور همکاری موثر با سازمان بنادر 
اقدام کردیم.  مدیرکل امور دریایی سازمان بنادر و 
دریانوردی ادامه داد:  همچنین حدود 1۲۰۰ بازرس 
و مامور از پرسنل سازمان بنادر مسئولیت مستقیم 
نظارت بر اجرای موثر این طرح را عهده دار هستند 
و حدود 1۲۰ فروند شناور امداد و نجات این طرح 
را پشتیبانی می کند و بازرسی های فنی و ایمنی از 
شناورهای مسافری به صورت ویژه در اولویت های 

سازمان بنادر است.
*  طرح ســفرهای دریایی در ۷ اســتان ساحلی 

کشور انجام می شود
  فراهانی با بیان اینکه طرح ســفرهای دریایی در 
هفت اســتان ساحلی در شــمال و جنوب کشور 
انجام خواهد شــد، گفت: این طرح در استان های 
گلستان، مازندران و گیلان در شمال و سیستان و 
بلوچستان، هرمزگان، بوشهر و خوزستان در جنوب 
کشــور اجرایی می شود. مسافران در صورت بروز 
یا مشاهده ســانحه دریایی در استان های ساحلی 
می توانند با شماره تلفن 155۰ بدون پیش شماره 
اقدام به اطلاع رســانی کنند تا مراکز امداد و نجات 
نسبت به خدمات نجات هماهنگی های لازم را به 

عمل آورند.وی خاطرنشــان کرد: از گردشگران و 
افرادی که برای سفرهای دریایی اقدام می کنند تقاضا 
داریم که از مبادی و اســلکه های مجاز که توسط 
سازمان بنادر معرفی می شود، نسبت به سفر ایمن 
اقدام کنند و از اسلکه ها و مسیرهای غیرمجاز اقدام 
به فعالیت نکنند زیرا سازمان بنادر در آن مکان ها 
حضور نــدارد و به نوعی تامین ایمنی مســافران 
با مشکل مواجه خواهد شــد. به گزارش ایسنا ؛ 
مدیرکل امور دریایی ســازمان بنادر و دریانوردی 
در ایام تعطیلات نوروز 1۴۰1 حدود شش میلیون 
و ۲۰۰ هزار مسافر از ظرفیت ها و زیرساخت های 
گردشگری دریایی کشور اســتفاده کردند، افزود: 
طرح ســفرهای دریایی نــوروزی 1۴۰۲ از ۲5 
اسفندماه آغاز می شود و بیش از ۴8 فروند شناور 
و 11 هزار فروند شناور تفریحی با ظرفیت مجموع 
18 هزار صندلی آماده خدمت رسانی به مسافران 

نوروز است .

مدیرکل امور دریایی سازمان بنادر اعلام کرد

تدارک ۱۱ هزار شناور تفریحی برای سفرهای نوروز

خبری

سرمقاله

  

در حالی یکسال و نیم از ثبت نام متقاضیان نهضت ملی مسکن 
در کشور می گذرد که بندرعباسی ها همچنان سرشان بی کلاه 
مانده است . از مهرماه سال گذشته که ثبت نام در این طرح ملی 
آغاز شد، اما فایل بندرعباس بازنشد و اعلام شد متقاضیان 
بندرعباسی می توانند در شهرک علوی ثبت نام کنند که 5۰ 
کیلومتر با بندرعباس فاصله داشت. بعد از چند ماه و زمانی که 
رئیس جمهور به هرمزگان سفر کرد، نام بندرعباس در سامانه 
ثبت نام نهضت ملی مسکن خود را نمایان کرد تا از اعتراضات 
احتمالی شهروندان و متقاضیان مسکن در بندرعباس  نسبت به 
عدم ثبت نام از آنها جلوگیری کند وبا این ترفند از اعتراضات 
جلوگیری شد وبا رفتن رییس جمهور از استان، نام بندرعباس 
در سامانه ناپدید شد و بارها این موضوع را منعکس کردیم و 
هیچ مسئولی واکنش نشان نداد. در ماه های پایانی سال گذشته 
بدنبال اعتراضات مردمی نسبت به جانمایی اجرای این طرح 
در شهرک علوی در 5۰ کیلومتری غرب بندرعباس که منجر 
به واکنش استاندار، نمایندگان مجلس، نماینده ولی فقیه در 
استان و همراهی شان با خواست مردم شد، متولیان مربوطه در 
جانمایی این طرح، از موضع شان عقب نشینی کردند و اعلام 
کردند که طرح نهصت ملی مسکن در شهر بندرعباس اجرایی 
می شود ودنبال الحاق اراضی مورد نیاز هستند و چندین مکان 
را برای اجرای این طرح در داخل شهر بندرعباس اعلام کردند 
ومدتی بعد منتفی شد. در نیمه تیرماه سال جاری ثبت نام از 
متقاضیان مسکن در بندرعباس آغاز شد و مردم امیدوار شدند 
که این ثبت نام منجر به خانه دار شدن شان شود واز هفته های 
بعداز ثبت نام، عملیات اجرایی آغاز شود که متاسفانه تاکنون 
که در اسفندماه قرار داریم، به بهانه عدم الحاق اراضی مورد نیاز 
اجرای این طرح، عملیات ساخت وساز شروع نشده است و 
مسئولان در رده های مختلف وعده آغاز اجرای طرح را به 
زودی می دهند. انتظار می رفت بخشی از این طرح در اراضی 
مازاد ادارات اجرایی شــود که دستگاه های دولتی حاضر به 
واگذاری اراضی مازاد شان نشدند. بخشی از طرح هم قرار بود 
در اراضی شرکت گاز در جنوب اتوبان شهید رجایی اجرایی 
شود که همچنان روند توافقات تکمیل نشده است. چند ماه 
قبل قرار بود عملیات اجرایی 15هزار واحد مسکن  در منطقه 
پنجه علی بندرعباس آغاز شود که خبری نشد. درصورتیکه 
طرح نهضت ملی مسکن در بندرعباس از سال گذشته شروع 
شده بود، بطور حتم هم اکنون پیشرفت پروژه چشمگیر بوده 
و بســیاری از واحدهای مســکونی در مراحل پایانی قرار 
داشت که گویا برخی با اجرای این طرح در شهر بندرعباس 
مخالفند و اجازه نمی دهند طرح اجرایی شــود و مراحل به 
کندی پیش می رود. حتی اگر مسئولان همت داشته باشند 
واراضی موردنیاز الحاق شوند، می توان این طرح را بصورت 
ویلایی نیز در بندرعباس اجرایی نمود. انتظار می رفت وزیر 
راه وشهرسازی روند تصویب الحاق اراضی را تسریع بخشد 
که تاکنون اینگونه نشده است و اجرای نهضت ملی مسکن در 
بندرعباس قفل شده است. براستی ریگ به کفش کدام مدیران 
است که این طرح گره خورده است؟ بنظر می رسد برخی ها 
از بیرون از سیستم بر روند اجرای این طرح در مرکز هرمزگان 
نیز نفوذ دارند و روند اجرا بســیار به کندی پیش می رود که 

باعث ناامیدی مردم از خانه دار شدن شان شده است .
  علی زارعی

ریگ به کفش کدام مدیران است؟

زمان پرداخت 
عیدی بازنشستگان اعلام شد

گروه خبر // رئیس کانون بازنشســتگان تأمین اجتماعی 
تهران از پرداخت عیدی مستمری بگیران و بازنشستگان 

این سازمان از اواخر هفته آینده خبر داد .
   علــی دهقان کیا گفــت: رایزنی ها بــرای پرداخت عیدی 
بازنشستگان آغاز شده و طبق اعلام مسئولان وزارت رفاه و 
همچنین تأمین اجتماعی، از اواخر هفته آینده به احتمال زیاد 
پرداخت عیدی آغاز خواهد شــد.وی تأکید کرد: مبلغ عیدی 
یک میلیون و 8۰۰ هزار تومان است که به ازای هر فرزند ۲۰۰ 
هزار تومان نیز به این مبلغ افزوده می شــود.دهقان کیا تصریح 
کرد: سازمان تأمین اجتماعی به محض تخصیص منابع اعتباری 
لازم، پرداخت عیدی بازنشستگان را آغاز می کند.رئیس کانون 
بازنشســتگان تأمین اجتماعی تهران در مورد افزایش حقوق 
بازنشستگان در ســال آینده نیز گفت: افزایش حقوق ها باید 
براساس نرخ تورم و سبد معیشت محاسبه شود که طبق اعلام 
بانک مرکزی نرخ تورم ۴1 درصد است.به گفته وی، فعلًا عدد 
خاصی را اعلام نمی کنیم چرا که تورم جامعه برای همه ملموس 
است و همه مسئولان می دانند قدرت خرید بازنشستگان چه 
انــدازه کاهش پیدا کرده و برای تأمیــن حداقل نیازهای آنها 
باید تورم را در نظر گرفت. چرا که در غیر این صورت ســال 
آینده بازنشستگان با مشکلات بیشتری مواجه خواهند شد.به 
گزارش مهر ؛ رئیس کانون بازنشستگان تأمین اجتماعی تهران 
تأکید کرد: هفته آینده در خصوص افزایش حقوق ها جلسه ای 
با مســئولان سازمان تأمین اجتماعی برگزار خواهد شد و در 
آن نظرات خود را اعلام می کنیم. همچنین رایزنی های لازم با 

شورای عالی کار برای افزایش حقوق در حال انجام است .

 گروه خبر //  مدیرعامل پالایشگاه 
تعمیرات  گفت:  فارس  ستاره خلیج 
اساســی فاز یک پالایشگاه ستاره 
خلیج فارس در بندرعباس آغاز شد . 
  علیرضــا جعفرپور در تشــریح این 
خبر، افــزود: در این تعمیرات قطعات 
واحد تقطیر، بنزین ســازی و تصفیه 
هیدروژنــی فاز یک این پالایشــگاه 

تعمیر می شــود.وی با بیان اینکه 1۶۰ 
کولــر هوا، 11۷ مبــدل، ۹ کوره، 1۳ 
برج و ۴ راکتور این واحدها شستشو، 
بخارزنی و تعمیر می شود، اظهار کرد: 
این تعمیرات با مشــارکت بیش از ۳ 
هزار نیروی متخصص و در مدت ۲۴ 
روز انجام می شود.جعفرپور با اشاره به 
اینکه با اجرای این تعمیرات بهره وری 

و راندمان کار تجهیزات برای استمرار 
تولید بیشــتر می شــود، خاطرنشان 
کرد: تعمیرات اساســی فاز ۲ و ۳ این 
پالایشگاه، سال آینده انجام می شود.به 
پالایشگاه  مدیرعامل  ؛  ایسنا  گزارش 
ســتاره خلیج فارس با اشاره به اینکه 
این پالایشــگاه بزرگترین پالایشگاه 
عنوان  اســت،  جهان  گازی  میعانات 

کرد: در این پالایشــگاه روزانه بیش 
از ۴۰ میلیون لیتر بنزین، هزار و 5۰۰ 

تن گازمایع و بیش از 1۷ میلیون لیتر 
گازوییل تولید می شود .

آغاز تعمیرات اساسی فاز یک پالایشگاه ستاره خلیج فارس

معاون استاندار هرمزگان  خبر داد 
هرمزگان میزبان سیزدهمین جشنواره ملی تئاتر 

کودک و نوجوان و نمایش عروسکی رضوی  

گــروه خبر // مدیرعامل شــرکت آب و 
فاضلاب هرمزگان در جلســه با معاونین، 
مدیران ستادی و مدیران امور شهرستان ها 
بر وصول مطالبات آبفا در راستای تسهیل 

خدمات رسانی تاکید کرد .
    بــه گزارش خبرنــگار دریا ؛ عبدالحمید 
حمزه پور در این جلســه با اشــاره با فرا 
 رســیدن عید نوروز و لزوم خدمات رسانی 
مناســب به مردم افزود: مدیــران امور در 
شهرستان ها می بایست برای خدمات رسانی 
در ایام تعطیلات برنامــه ریزی کنند.وی با 
تاکید بر حضور و نظارت مستمر مدیران امور 
در این ایام تصریح کرد: ایام تعطیلات پایان 
سال و نوروز به دلیل مسافرپذیری هرمزگان 
از اهمیت ویژه ای برخوردار است از این رو 
مدیران امور بایستی در این ایام حضور داشته 
باشند.مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب 
هرمزگان در ادامه به اهمیت وصول مطالبات 
در خدمات رسانی مطلوب اشاره کرد و گفت: 
با توجه به پایان ســال ضرورت دارد تلاش 
بیشتری برای وصول مطالبات صورت گیرد 
 تــا خللی در خدمات رســانی پیش نیاید.

 حمــزه پــور همچنین بــر ســاماندهی 

انشعابات غیر مجاز تاکید کرد و افزود: مدیران 
شهرستان ها باید ضمن شناسایی انشعابات 
غیر مجاز اقدامات قانونی برای ساماندهی آن 
انجام دهند.وی گفت: با توجه به دستورالعمل 
جدید شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور 
برای واگذاری انشعاب به متقاضیان فاقد سند، 
باید برنامه ریزی لازم و واگذاری انشــعاب 
پس از تعهد محضری صورت گیرد.مدیرعامل 
شرکت آب و فاضلاب هرمزگان همچنین با 
اشاره به انجام تهاتر با شهرداری ها گفت: این 
اقدام نتایج خوبی در وصول مطالبات طرفین 
داشته که لازم است برای ساماندهی انشعابات 
فضای سبز شــهرداری ها، کنتور گذاری و 

مصرف واقعی مشخص شود .

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان :

  انشعاب های فضای سبز باید ساماندهی شود

 گروه خبر // با تلاش و همــت متخصصان مخابرات منطقه، طرح FTTH  دربلوار
 ۱2 فروردین شهرستان بندرعباس اجرا شد .

   به گزارش خبرنگار دریا  ، در راستای دولت الکترونیک و توسعه دسترسی  مشترکین 
به خدمات اینترنت پرسرعت و انتقال داده های بزرگ، مخابرات منطقه هرمزگان با توسعه 
و اجرای شبکه فیبرنوری تا منازل، امکان بهره گیری از خدمات فیبرنوری و استفاده از 
سرویس های مختلفی از جمله اینترنت، سرویس های چند رسانه ای و سایر سرویس ها 
 بر بســتر دیتا را با ســرعت و کیفیتی بسیار بالاتر از کابل مســی  در اختیار ساکنین 
کوچه های مبارزان بلوار 1۲ فروردین شهرســتان بندرعباس قرارداد.گفتنی اســت 
 در ســرویس FTTH )فیبرنوری تا ســاختمان/خانه( که یکی از پیشــرفته  ترین 
تکنولوژی های ارتباطی دنیا محسوب می شود به جای کابل مسی، از فیبر نوری برای 

انتقال اطلاعات تا ساختمان و یا موقعیت مشتری استفاده می شود .

مجهز شدن کوچه های مبارزان 
بلوار۱2 فروردین بندرعباس به تکنولوژی فیبرنوری
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سال بیست و دوم شماره 4110   گــروه خبــر //  سرپرســت معاونت غــذا و دارو 
علوم پزشکی هرمزگان گفت: شــرایط توزیع دارو و 

فرآورده های دارویی در هرمزگان رصد می شود .
  حسین قاسمی در حاشیه بازدید از شرکت توزیع دارویی 
واقع در شهرستان بندرعباس بیان داشت: از آنجائیکه دارو 
به عنوان مهمترین رکن در تشــخیص و درمان بیماری ها 
بکار می رود برهمین اساس فرآیند تولید، توزیع، واردات و 

نگهداری دارو حائز اهمیت می باشد و چنانچه دارو به نحو 
علمی و اصولی توزیع نمی شود می تواند سبب بروز اثرات 
نامطلوب شود.سرپرست معاونت غذا ودارو و با ذکراهمیت 
این امر طی این بازدید از مدیر و مســئولین این شــرکت 
توزیع دارو خواستار تلاش و همکاری بیشتر شد.همچنین 
داروهای سهمیه ای، بررسی موجودی شیرخشک، داروهای 
خاص، داروهای کمیاب، وضعیت چیدمان انبار، دما از جمله 

مواردی بود که توسط سرپرست معاونت غذا ودارو استان و 
کارشناس مربوطه کنترل شد. حضور مسئول فنی ورعایت 
امنیت و ایمنی از موارد مهم این پایش بود.به گزارش  مهر، 
طی این بازدید سرپرست معاونت غذا و دارو از نزدیک در 
جریان فعالیت و مشکلات این شرکت قرار گرفته و پیگیری 
لازم در خصــوص رفع کمبود داروها انجام و حداکثر نیاز 

بیماران به داروهای مورد نیاز پیگیری شد .

سرپرست معاونت غذا و دارو علوم پزشکی هرمزگان :

شرایط توزیع دارو و فرآورده های دارویی در هرمزگان رصد می شود

رئیس دانشگاه هرمزگان خبرداد

اخذ مجوز جذب دانشجویان خارجی برای نخستين بار در دانشگاه هرمزگان
 گروه خبر//  رئیس دانشگاه هرمزگان 
دانشــجویان  جذب  مجــوز  گفت: 
خارجی برای نخستین بار در دانشگاه 
هرمزگان اخذ شد و واحد مربوطه در 

دانشگاه ایجاد شده است . 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ محمدصادقی 
افزود: دانشــگاه  در نشســتی خبری، 
هرمزگان به عنوان دانشگاه جامع استان، 
در سیاست های خود و دیپلماسی علمی 
بین المللی به دنبال این بود که ســوای 
اینکــه در ماموریت های اســتان نقش 
داشته باشد، در تبدیل استان به یک هاب 
دانشجویی بین المللی قدم بردارد.وی با 
اشاره به اینکه در یک سال و نیم گذشته 
دانشــگاه هرمزگان در حوزه دیپلماسی 
بین المللی فعالیت های گسترده ای داشته 
اســت، افزود: در حوزه های مختلف که 
مرز علم و تلاش برای بسترسازی علمی 

است، دانشگاه هرمزگان دیپلماسی را در 
صدر برنامه های خود قرار داده اســت.
رئیس دانشــگاه هرمزگان با اشــاره به 
اینکه برای تبدیل دانشگاه به یک هاب 
بسترسازی هایی  دانشجویی،  بین المللی 
با همکاران داشتیم که چگونه می توانیم 
و  فرهنگ  انتقــال  دانشــجویی،  تنوع 
تفاوت های دانشــی مان را به اشــتراک 
بذاریم، عنــوان کرد: از همیــن رو در 
معاونــت آموزشــی و مجموعه هیئت 
رئیسه دانشــگاه این تصمیم گرفته شد 
که در راستای دیپلماسی به سمت جذب 
دانشــجو خارجی برویم.وی ادامه داد: 
برای  دانشجویان خارجی  مجوز جذب 
نخســتین بار در دانشگاه هرمزگان اخذ 
شــد و واحد مربوطه در دانشگاه ایجاد 
برنامه ریزی های  همچنین  اســت.  شده 
نهایی برای حضور دانشجویان خارجی 

در حــال انجام اســت.صادقی با بیان 
اینکه در مهر ماه 1۴۰۲ در ســه مقطع 
کارشناسی، کارشناسی ارشد و دکتری 
دانشجو خارجی در دانشگاه هرمزگان 
حضور خواهند داشت، افزود: این اتفاق 
در ترسیم چهره علمی استان به عنوان 
مرجع علمی می تواند نقش مهمی داشته 
باشد.رئیس دانشگاه هرمزگان با اشاره به 
اینکه جذب دانشجوی خارجی در تمام 
رشته ها انجام می شود، خاطرنشان کرد: 
هیچ محدودیتی برای اینکه دانشجوها از 
چه کشورهایی باشند نداریم اما اولویت 
ما کشورهای همسایه است.وی با بیان 
اینکه مرکز آموزش زبان فارسی نهایی 
شده است، اظهار کرد: جذب دانشجوها 
براساس شــیوه نامه وزارت علوم انجام 
می شــود و مشــوق هایی هم در نظر 
گرفتیم. دانشگاه آمادگی کامل میزبانی 

آنها را دارد.رئیس دانشــگاه هرمزگان 
اضافــه کرد: بر همین اســاس پردیس 
دانشگاهی دانشگاه هرمزگان در قشم را 
داشتیم که پس از چند سال تعطیلی، در 
یک سال گذشته با سیاست گذاری هایی 
که در هیئت رئیســه دانشگاه صورت 
گرفت، مجوز مجدد آن گرفته شــد که 
در ۲۳ رشته این پردیس جذب دانشجو 
پایان  در  اســت.صادقی  انجام شــده 
خاطرنشان کرد: تفاهم نامه سه جانبه ای 
بین دانشــگاه هرمزگان، اســتانداری 
هرمزگان و وزارت علوم برای راه اندازی 
پردیس علوم و فنون دریایی منعقد شد. 
پردیس بین المللی علوم فنون دریایی را 
در چهار دانشکده ی علوم بین رشته ای، 
علوم و فناوری محیط زیست دریایی، 
مهندسی علوم کاربردی و زیست دریا 

خواهد بود .

 
مدیر حفظ نباتات سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان خبرداد

دستیابی به بازارهای اوراسیا با اجرای 
امنیت و دیپلماسی کشاورزی در هرمزگان

گروه خبر // مدیر حفظ نباتات ســازمان 
جهاد کشــاورزی استان هرمزگان گفت: 
گلخانه ای  محصولات  برداشت  ابتدای  از 
اســتان هرمزگان از آبان ماه سال جاری 
تاکنون بیــش از ۳ هزار و ۸۵۰ تن انواع 
محصولات با کسب استانداردهای لازم و 
طی فرایند قرنطینه گیاهی به کشورهای 
حوزه اقتصادی اوراسیا صادر شده است . 
   الهام اســدپور اظهار کرد: در راستای 
تامیــن امنیــت غذایی و دســتیابی به 
بازارهای منطقه، در سال جاری، اقدامات 
متعددی از ســوی مدیریت حفظ نباتات 
بین المللی  اســتانداردهای  اخذ  بمنظور 
تولید و صادرات محصولات کشاورزی 
اعــم از باقیمانده ســموم، فرایند های 
قرنطینه گیاهی، بسته بندی، انبارداری و... 
توسط بهره برداران بخش کشاورزی بویژه 
گلخانه داران اســتان هرمزگان صورت 

پذیرفته است.
   وی افزود: با تغییر رویکرد بین المللی 
منشا  با  کشاورزی  صادرات محصولات 
گیاهی از محصول محور به بستر محور 
و ایجاد بســتر فناوری چون ســامانه 
سماک و ســانکا، امکان ثبت اطلاعات 
واحدهای تولیدی و بــه تبع آن نظارت 
و پایش مســتمر، فراهم شده است.مدیر 
حفظ نباتات ســازمان جهاد کشاورزی 
استان هرمزگان تصریح کرد: برگزاری ۷ 

 جلسه توجیهی با حضور گلخانه داران، 
بخش های دولتی مرتبط و معاونت غذا 
و دارو اســتان و دوره های آموزشــی 
قوانین و مقــررات صادرات محصولات 
کشاورزی بخشی از اقدامات مهم در این 
مدت بوده که در نتیجه آن شاهد ثبت نام 
بیــش از 1۰۰ گلخانه دار در ســامانه 

سماک بوده ایم.
   اسدپور اضافه کرد: با توجه به اجرایی 
شدن دستورالعمل نظارت و ارتقا سلامت 
محصولات کشاورزی با منشا گیاهی در 
قالب سامانه سماک از شهریور سال آینده 
اقدامات مختلفی اعم از برگزاری همایش 
امنیت و دیپلماســی غذایــی، دعوت از 
شــرکت های دانش بنیان فعــال در این 
بخش و دوره های فنی برای کارشناسان 
مسئول گلخانه نیز در دستور کار خواهد 

بود.
  به گزارش ایســنا ؛ وی در پایان گفت: 
از ابتدای برداشت محصولات گلخانه ای 
اســتان هرمزگان از آبانماه سال جاری 
تاکنون بیــش از۳ هزار و 85۰ تن انواع 
محصولات شامل بادمجان، گوجه فرنگی، 
فلفل و شوید با کسب استانداردهای لازم 
و طی فرایند قرنطینه گیاهی به کشورهای 
حوزه اقتصادی اوراســیا صادر شده که 
ثمره اقدامات اجرایی امنیت و دیپلماسی 

غذایی است .

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان اعلام کرد
خدمات رایگان دندانپزشکی

 برای کودکان ۶ تا ۱۴ساله ومادران شیرده
   گروه خبر // معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
از بهرمنــدی خدمات رایگان دندانپزشــکی بــرای کودکان ۶تا 
1۴ســاله و مادران شــیرده و باردار در مراکز بهداشتی و درمانی 
روســتایی خبر داد . عبدالجبار ذاکری با اشــاره به اینکه یکی از 
مهم ترین موضوعات درارائه خدمات عادلانه سلامت، دسترسی 
آسان مردم به خدمات بهداشــتی و درمانی است گفت: خدمات 
سلامت دهان و دندان در مناطق روستایی برای گروه های هدف 
 بصورت رایگان اســت و برای همین گروه ها در مناطق شهری با 
تعرفه دولتی محســوب می شود.ذاکری بیان کرد: کودکان ۶تا 1۴ 
ساله و مادران شیرده و باردار گروه های هدفی هستند که درمراکز 
جامع ســلامت روستایی خدمات سلامت دهان و دندان بصورت 
رایگان دریافت می کنند.وی اظهارکرد: طی ۹ماهه ســال جاری 
تعداد ۳۰ هزار 88۴ معاینه ،8۴۳ فیشــور سیلانت دو هزار ۴5۴ 
مورد ترمیم دندان کودکان ۶-1۴ سال و همچنین 88۹ جرم گیری 
دندان های مادران باردار وشیرده انجام شده است.معاون بهداشتی 
دانشــگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: در خانه های بهداشت و 
پایگاه ها دندانپزشک حضور ندارد و بهورزان و مراقبین سلامت 
خدمات مربوط به معاینه و آموزش های بهداشــت دهان و دندان 
را انجام می دهند ودر صورت لزوم جمعیت زیر پوشــش خود را 
به دندانپزشکان مستقر در مراکز خدمات جامع سلامت روستایی 
ارجاع می دهند.به گزارش  مهر، ذاکری اعلام کرد: گروه های هدف 
برای دریافت این خدمات به مراکز جامع سلامت محل سکونت یا 

روستاهای همجوار خود مراجعه کنند .
تخلیه ۱۰ هزار تن گوشت منجمد در بندر شهید رجایی 
   گروه خبر // یک محموله 1۰ هزار تنُی گوشــت منجمد در 
بندر شهید رجایی در حال تخلیه و بارگیری برای انتقال به سراسر 
کشــور اســت . عبدالرضا تقی زاده، مدیرکل پشــتیبانی امور دام 
هرمزگان اظهار داشــت: گوشت گوساله منجمد با ۴۰۰ کانتینر از 
مبدا کشــور بزریل به بندر عباس وارد شد.وی افزود: این محموله 
گوشــت منجمد اکنون در حال بارگیری به سراسر کشور است و 
تخلیه و بارگیری این کالای اساســی تا دو هفته آینده ادامه دارد.
مدیرکل پشتیبانی امور دام هرمزگان گفت: روزانه حدود ۳۰۰ تن 
گوشت گوساله منجمد از مجتمع بندری شهیدرجایی بندرعباس به 
سراسر کشور فرستاده می شود.وی افزود: در تلاش هستیم تا ذخایر 
کالا های پروتئینی برای روز های پایانی سال و ماه مبارک رمضان به 
حد مطلوب برسد.به گزارش فارس ، تقی زاده گفت: از ابتدای سال 
1۴۰1 تاکنون 5۰ هزار تن گوشت قرمز و گوشت مرغ منجمد به 

این بندر وارد و به سراسر کشور ارسال شده است .

خبری

جذب مربی فرهنگی سیار در کانون پرورش فکری هرمزگان 
گروه خبــر // کانون پرورش فکــری کودکان 
تکمیل  جهت  هرمــزگان  اســتان  نوجوانان   و 
نیروی انسانی مورد نیاز خود اقدام به جذب نیروی 
 مربی فرهنگی سیار )مرد( جهت شهر بندرعباس 

می نماید . 
    بــه گزارش  خبرنگار دریا ؛ کانون هرمزگان در 
راســتای تکمیل نیروی انسانی مورد نیاز خود در 
ســال 1۴۰1 در نظر دارد، ازافراد علاقمند و فعال 
و بومی )مربی فرهنگی سیار مرد جهت بندرعباس(  
کــه دارای مدرک کارشناســی ادبیات فارســی، 

علوم تربیتی، مدیریت امــور فرهنگی، کتابداری 
و روانشناســی تربیتی)اولویت با پذیرش افراد با 
 گرایش هنــری ودارای گواهینامــه معتبر هنری( 
 و گواهینامه رانندگی می باشــند با حداکثر ســن 
۳5 ســال و متاهــل ، دعــوت  بعمــل آورد 
 علاقمنــدان می توانند تا تاریــخ 1۴۰1/1۲/۰۷ 
مدارک مــورد نیاز را از طریــق آدرس اینترنتی

 HTTp://Hormozgan.kpF.ir/Hamkari
کانون پرورش فکری کودکان ونوجوانان ارســال 

نمایند.

   علاقه مندان می توانند جهت کســب اطلاعات 
بیشتر با شماره تلفن۰۷۶۳۳۳1۳۴11 واحد امور 

اداری تماس حاصل نمایند.
   لازم به ذکر اســت،تحویل مــدارک به منزله به 
کارگیری افــراد نبوده و جذب نیــرو به صورت 
برگزاری آزمون های کتبی ، شفاهی و مصاحبه از 

میان داوطلبان صورت می پذیرد.
   )افراد جذب شــده در قالب نیروهای شرکتی با 
کانون فعالیت خواهند نمود وکانون هیچ تعهدی مبنی 

بر استخدام رسمی و پیمانی ندارد.(

ظروف شیشه ای در طبیعت زیر تابش آفتاب باعث بروز آتش سوزی است
روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده و مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده
 شرکت آشیان سازه معروف آرتا )با مسئولیت محدود ( به شماره ثبت 181۴1 و شناسه ملی 1۴00۴۴211۴6

بدینوسیله از کلیه شرکاء شرکت فوق دعوت به عمل می آورد که در جلسه مجمع عمومی فوق العاده و عادی به طور فوق العاده 
شرکت فوق در مورخه ۱۴۰۱/۱۲/۱6 روز سه شنبه در محل دفتر شرکت به آدرس استان هرمزگان شهر بندرعباس - داماهی 
- خیابان پرستو کوچه پرواز 6 پلاک ۰ طبقه همکف کدپستی ۷۹۱۵۹۷۹۳۳۳ راس ساعتهای ۱۰ و ۱۱ صبح تشکیل میشود 
حضور بهم رسانند ضمنا کسانی که نمی توانند به هر دلیلی در جلسه فوق حضور یابند می توانند حق رای خود را به شخص دیگری 

وکالت دهند .
دستور جلسه مجمع عمومی فوق العاده

۱- اصلاح ماده ۱۴ اساسنامه ) کاهش یا افزایش اعضای هیات مدیره (
دستور جلسه مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده

۱- انتخاب مدیران
۲- انتخاب روزنامه کثیر الانتشار جهت درج آگهی های شرکت

تاریخ انتشار آگهی : 1۴01/12/0۴مقام دعوت هیئت مدیره شرکت

مفقودی نوبت اول
سند مالکیت خودرو سواری استیشن تیپ کیا اسپورتیچ پلاک :65692  شخصی قشم مالکیت یاسرسفاری لافتی 
شماره شاسی knDJF722587490108 شماره موتورg4gC7H703960 مدل 2008 رنگ : مشکی مفقود 

و از درجه اعتبار ساقط می باشد     

  
ن سند مالکیت آگهی فقدا

نظر به اینکه آقای رحمان گلستانی رودان فرزند غلام به شماره ملی ۴۶۹۰۱۲۱۳۸۹ به موجب دو فقره استشهادیه محلی مدعی شده است که سند 
مالکیت پلاک ۲۷۰۰ فرعی از ۷ - اصلی تحت عنوان یک سهم مشاع از بیست سهم عرصه و اعیان یک قطعه باغ به مساحت ۱۲۶۹۸۸ متر مربع 
واقع در گلستان رودان بخش سه بندرعباس که در دفتر املاک الکترونیکی شماره ۱۳۹۹۲۰۳۲۳۰۶۱۰۰۱۸۹۸ ثبت و سند مالکیت آن به شماره چاپی 
۹۲۱۸۱۵ سری ج سال ۹۸ بنام رحمان گلستانی رودان ثبت و سند مالکیت آن صادر و تسلیم گردیده است که به علت جابجایی اثاثیه منزل مفقود 
گردیده است و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک فوق برابر ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت و تبصره های ذیل آن نموده است لذا در اجرای 
ماده مزبور اعلام می گردد چنانچه هر کس مدعی انجام معامله یا سند مالکیت نزد او می باشد بایستی از تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت ۱۰ 

روز اعتراض خود را به اداره ثبت رودان تسلیم و رسید اخذ نماید در صورت عدم اعتراض و عدم ارائه سند مالکیت اداره ثبت اسناد و املاک رودان مطابق ماده ۱۲۰ آیین نامه 
مزبور به صدور سند مالکیت المثنی بنام متقاضی اقدام خواهد نمود. در ضمن پلاک مزبور برابر سند رهنی ۱۹۲۳ مورخه ۱۳۸۴/۱۱/۱۷ و ۲۰۱۹۷ مورخه۱۳۹۲/۰۸/۱۱ و ۲۲۳۰۹ 

مورخه ۱۴۰۰/۱۲/۰۱ دفترخانه اسناد رسمی شماره ۳۴ رودان در رهن بانک کشاورزی شعبه رودان می باشد . ۶۰ /م/الف
تاریخ انتشار: ۱۴۰۱/۱۲/۰۴

یحیی شیروانی - اداره ثبت اسناد و املاک رودان

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان



امام رضا )ع( : سکوت و کم حرفی یکی از راههای دریافت علم و دانش است
) روضه بحار ج 2 ص 335(

ثواب انتشار حدیث روز تقدیم به : 
بنیانگذار روزنامه دریا

زنده یاد حاج ایوب دبیری نژاد

پنجشنبه  4 اسفند 1401
2 شعبان 1444
سال بیست و دوم شماره 4110

روزنامه منطقه جنوب کشور

آئین نامه اخلاق حرفه ای روزنامه دریا
روزنامه نگار موظف است ضمن دفاع از آزادی خبر و تفسیر و 
انتقاد، اسرار حرفه ای خود را حفظ کند و از افشای اطلاعات و 
اخباری که به صورت محرمانه به دست می آورد به جز مواردی 

که با حکم دادگاه مشخص می شود، خودداری کند.

نمايندگي استانها:
جنوب سیستان و  بلوچستان  شهریار سروش 09158453646         
کرمان  آرزو توکلی چترودی            034-91019101     
کهگیلویه و بویراحمد  علیزاده             09173413270  
یزد       علیرضا حائری زاده             09334053156          
فارس عزیزاله قهرمانی                     09171140997   
خوزستان  حسن سیلاوی                 09362706723
بوشهر      مهران سلطانی نژاد           09211487009

سرویس شهرستانها : سعیده دبیری نژاد
سرویس جنوب کشور: امین زارعی

سرویس اجتماعی و حوادث: علی زارعی

روزنامه  سیاسی ، اجتماعی ، فرهنگی ، ورزشی  
گستره توزیع : منطقه جنوب کشور

مدیر مسئول و صاحب امتیاز : یعقوب دبیری نژاد 

 بوشهر، خوزستان، سیستان و بلوچستان، 
فارس،کرمان،کهگیلویه و بویر احمد، هرمزگان، یزد

تلفن : 32243734-32246384 -32222793 
 32222635    نمابر:32246600

دفتر : بندرعباس - بلوار امام خمینی )ره( -  سه راه دلگشا 
برج نیلوفر - ورودی غربی-طبقه پنجم - واحد 23

daryanews_bnd@yahoo.com : پست الکترونیکی

چاپ مهدوی کرمان تلفن: 32134838 - 034

سردبیر : سمیه هاشمی پور 
دارای ضریب کیفی 45 و رتبه ششم

 در میان روزنامه های منطقه ای کشور

daryanews.official : اینستاگرام

خلاصه استاندارد ملی ایران »آب معدنی طبیعی - ویژگي ها و روش هاي آزمون« 
به شماره 244۱

  آب معدنی طبیعی:
آبی که از ســفره های آب زیرزمینی عمیق 
و بکر منشــأ می گیرد و با آب آشامیدنی به 

دلایل زیر قابل تشخیص است:
- با دارا بودن املاح معدنی خاص، عناصر 
کمیاب و دیگر ترکیبات معدنی مشــخص 

می شود.
- از منابــع طبیعی مانند چشــمه و نقاط 
حفاری شده از ســفره های آب زیرزمینی 
بدست می آید، و کلیه اقدامات احتیاطی برای 
جلوگیری از هــر گونه آلودگی یا تأثیرات 

خارجی روی کیفیت آن باید انجام شود.
- ترکیبات آن در فصول مختلف ســال از 

ثبات نسبی برخوردار است.
- تحت شــرایطی که ویژگی های آن تغییر 

نکند، جمع آوری می شود.
- در نزدیک ترین محل ممکن به سرچشمه 
آب، تحت شرایط بهداشتی خاص بسته بندی 

می شود.
- هیــچ گونه فرآینــد پالایــش به جز 
فرآیندهایی که در این استاندارد تعیین شده 

است در مورد آن به کار نرفته است.
  انواع آب معدنی طبیعی:

گازدار، بدون گاز، گاززدایی شده، غنی شده 
با گاز دی اکسیدکربن از منبع و گازدار شده

   آب معدنی طبیعی گازدار:
آب معدنی طبیعی است که پس از پالایش های 
مجاز طبق این استاندارد و بسته بندی، دارای 
 دی اکســیدکربن به همان میزانی اســت که 
آب معدنی طبیعی در سرچشمه آب داشته 

است و گاز دی اکسیدکربن بطور آشکار در 
شرایط فشار و دمای متعارف محیط از آن 

متصاعد می شود.
  آب معدنی طبیعی بدون گاز:

آب معدنی طبیعی اســت که بطور طبیعی و 
پس از پالایش های مجاز طبق این استاندارد 
و بســته بندی، فاقد گاز دی اکسیدکربن به 
میزانی است که بطور آشکار در شرایط فشار 
و دمای متعارف محیط، از آن متصاعد شود.
  آب معدنی طبیعی گاززدایی شده:

آب معدنــی طبیعــی اســت کــه پس از 
پالایش های مجاز طبق این اســتاندارد و 
بسته بندی، میزان دی اکسیدکربن آن حذف 

شده است.
  آب معدنی طبیعی غنی شــده با 

گاز دی اکسید کربن از منبع:
آب معدنــی طبیعــی اســت کــه پس از 
پالایش های مجاز طبق این اســتاندارد و 
بســته بندی، دارای دی اکسیدکربن به میزان 
بیشتری نســبت به مقدار آن در محل منشأ 
آب باشد. ضمناً این گاز از خود منشأ آب 

معدنی طبیعی تأمین می شود.
  آب معدنی طبیعی گازدار شده:

آب معدنــی طبیعــی اســت کــه پس از 
پالایش های مجاز طبق این اســتاندارد و 
قبل از بسته بندی، از منبع  دیگری گاز به آن 

اضافه می شود.
  شرایط منبع آب معدنی طبیعی:

برای بهره برداری از منابع آب زیرزمینی به 
عنوان آب معدنی طبیعی، منبع آب از حیث 

اطمینان از دارا بودن و احراز شرایط لازم، 
به ویژه از نظر وجود ثبات نســبی در نتایج 
آزمون pH، TDS، کلرید، ســختی کل، 
کلسیم و منیزیم، سولفات، نیترات و نیتریت 
مربوط به نمونه آب منبع در چهار فصل پی 
در پی، باید مورد بررســی و تأیید از سوی 
مراجع قانونی و ذی صلاح کشور، قرار گیرد.

  ویژگی های ظاهری:
طعم و بو: آب معدنی طبیعی بسته بندی شده، 
باید فاقد هر گونه طعــم و بوی نامطلوب 

باشد.
بیشینه مجاز فلزات سنگین، مواد شیمیایی، 
ترکیبات شــیمیایی آلی و باقیمانده سموم 
و آفــت کش و پرتوزایــی در جداول این 

استاندارد درج شده است.
  شرایط بهداشتی تولید:

آب معدنی طبیعی، باید در شرایط بهداشتی، 
مطابق با استاندارد ملی ایران شماره ۲۶۰۶، 

تولید و بسته بندی شود.
حمل ونقل آب معدنــی طبیعی در ظروف 
حجیم برای بســته بندی یا برای هر فرآیند 
دیگری، قبل از بســته بندی ممنوع است. 
پالایش هــای فیزیکی مجــاز عبارتند از 
ترکیبات  ناپایدار مثل  جداســازی اجزای 
محتوی آهن، منگنز، سلفور و آرسنیک به 
وسیله هوادهی، دکانته کردن یا صاف کردن. 
پالایش های مجاز باید در شــرایطی انجام 
شود که در میزان ترکیبات آب معدنی طبیعی 
)مواد متشکله آن( تغییری ایجاد نشود. برای 
از بین بردن عامل های میکروبی، استفاده از 

اشــعه فرابنفش، ازن زنی، اسمز معکوس و 
سایر گندزداهای شیمیایی، مجاز نمی باشد.

  بسته بندی :
1-آب معدنی طبیعی باید در ظروف تمیز و 
غیر قابل نفوذ )حداکثر 5 لیتری(، بسته بندی 

شود.
۲-ویژگی هــای ظروف شیشــه ای مورد 
استفاده در بسته بندی آب معدنی طبیعی، باید 
مطابق با استاندارد ملی ایران شماره 1۴۰۹ 

باشد.
۳-ویژگی های ظروف پلی اتیلن ترفتالات 
مورد اســتفاده در بســته بندی آب معدنی 
طبیعی، باید مطابق با اســتاندارد ملی ایران 

شماره 11۶1۰ باشد.
۴- ویژگی های کیسه های پلاستیکی با لایه 
آلومینیم مورد اســتفاده در بسته بندی اب 
معدنی طبیعی، باید مطابق با استاندارد ملی 

ایران شماره ۳1۹1 باشد.
5- ویژگی های بسته های چندلایه مقوایی با 
لایه آلومینیم مورد استفاده در بسته بندی آب 
معدنی طبیعی، باید مطابق با استاندارد ملی 

ایران شماره ۶۰۲1 باشد.
۶- ویژگی های ظروف پلی استایرن مورد 
استفاده در بسته بندی آب معدنی طبیعی، باید 
مطابق با استاندارد ملی ایران شماره 115۴۷ 

باشد.
8- ظروف پلاستیکی، پلیمری و شیشه ای 
مورد اســتفاده در بســته بندی آب معدنی 
طبیعی، باید از نوع مجاز برای مواد غذایی، 
کاملًا شفاف و بدون رنگ باشد و هیچ گونه 

اثر سوئی روی فرآورده نهایی، نداشته باشد. 
  نشانه گذاری : 

موارد زیر باید بر روی هر بسته )بطری( به 
طور واضح، مشخص، خوانا، پاک نشدنی و 
قابل دیدن در شرایط عادی خرید و مصرف، 

نوشته، چاپ و یا برچسب شود:
الف- نام و نوع فرآورده؛

ب- نام و محل جغرافیایی سرچشــمه آب 
معدنی طبیعی؛

پ- نام و نشانی کامل تولیدکننده؛
ت- نام تجارتی؛

ث- جدول مقادیر ترکیبات شیمیایی موجود 
در آب معدنی طبیعی؛

ج- حجم بر حسب سیستم متریک )Si(؛
چ- شماره پروانه ساخت از وزارت بهداشت، 

درمان و آموزش پزشکی؛
ح- سری ساخت؛

خ- تاریخ تولید )روز، ماه، سال(؛
د- تاریخ انقضای قابلیت مصرف )روز، ماه، 

سال(؛
ذ- شرایط نگهداری با درج عبارت »دور از 
تابش مستقیم نور خورشید و در جای خنک 

)دور از یخ زدگی( نگهداری شود«؛ 
ر- درج هر گونه مطالب گمراه کننده، به طور 
مثال »نوشتن خواص درمانی به هر صورت و 
عنوان« و »استفاده از هر گونه واژه، اصطلاح 
و عبارت و یا تصاویر و اشکال گمراه کننده« 

بر روی هر بسته )بطری( ممنوع است؛
ز- عبارت »ساخت ایران«؛

ژ- علامت استاندارد . 

سازمان ملی استاندارد ایران
 اداره کل استاندارد
 استان هرمزگان

 معاونت استانداردسازی
 و آموزش

کزمرآزمایشات و


